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PRZEWODNICZĄCY
RADY MIEJSKIEJ

W MOSINIE

Dotyczy: Wniosku Radnego Jerzego Falbierskiego w sprawie drogi w Bolesławcu

W nawiązaniu do wniosku z dnia 31 maja 2013 r. BR.0003.611.2013 uprzejmie
informuję „że dokonano inwentaryzacji drzew znajdujących się w ciągu drogi gminnej w
Bolesławcu. Decyzja o wycięciu dotyczyć będzie tych egzemplarzy „ które kolidują z
przebiegiem trasy drogi gminnej.
Szerokość pasa jezdnego planowana jest na 5,5 m. Szerokość pasa drogowego kształtuje się
pomiędzy 7,0 m a 9,0 m. Większość drzew koliduje z przebiegiem drogi.
Analizujemy dokładnie konieczność usuwania drzew i z pewnością te „ których nie ma
potrzeby pozostaną.
Proponowane mijanki nie są możliwe do wykonania ze względu na ograniczoną szerokość
pasa drogowego
Ze względu na wysoki koszt budowy kanalizacji deszczowej przewiduje się odwodnienie
korpusu jezdni rowami po stronie północnej.
Prawidłowa eksploatacja rowu umożliwiająca swobodny spływ wód deszczowych wyrnaga
również wycinki drzew.
Gmina nie jest zainteresowana eliminowaniem roślinności. Wycinki prowadzi wyłącznie w
sytuacjach, gdzie jest to konieczne, a po wykonaniu prac dokonuje ponownych nasadzeń.
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Otrzymują
1 adresat
2 Radny Jerzy Falbierski
3 IKaJa

Sprawę prowadzi : Wiktor Maciejowski podinspektor ds. inwestycji drogowych 618 109 533


